

Bookcreator

Privacy overview

Our mission to empower the next generation of creators includes some important principles about how we safeguard the data you entrust to us.

We are COPPA, FERPA and GDPR compliant

Book Creator is fully compliant with these important laws and we're proud to have achieved COPPA and FERPA certification from the Internet Keep Safe Alliance.

Teachers are always in control

For example, a student's book is private by default. Only teachers can choose to share a book with a wider audience.

We don't sell user data or advertise

We will never advertise or sell data about you. Our business model is simple - we charge for access to Book Creator.

We protect your information

We use security industry best practices, such as encryption of your data in transit and at rest. All data is stored in Google Cloud offering the best security in the world.

Datenschutzübersicht

Zu unserer Mission, die nächste Generation von Kreativen zu stärken, gehören einige wichtige Grundsätze zum Schutz der Daten, die Sie uns anvertrauen.

Wir sind COPPA-, FERPA- und DSGVO-konform

Book Creator hält sich vollständig an diese wichtigen Gesetze und wir sind stolz darauf, die COPPA- und FERPA-Zertifizierung der Internet Keep Safe Alliance erhalten zu haben.

Die Lehrer haben immer die Kontrolle

Beispielsweise ist das Buch eines Schülers standardmäßig privat. Nur Lehrer können sich dafür entscheiden, ein Buch einem breiteren Publikum zugänglich zu machen.

Wir verkaufen keine Benutzerdaten und machen keine Werbung

Wir werden niemals Daten über Sie bewerben oder verkaufen. Unser Geschäftsmodell ist einfach: Wir erheben eine Gebühr für den Zugriff auf Book Creator.

Wir schützen Ihre Daten

Wir nutzen Best Practices der Sicherheitsbranche, wie z. B. die Verschlüsselung Ihrer Daten während der Übertragung und im Ruhezustand. Alle Daten werden in Google Cloud gespeichert und bieten die beste Sicherheit der Welt.